



## 於2022年7月1日至2023年6月30日的財政年度內保證基金的保證利率

2022年6月30日

於 2022 年 7 月 1 日至 2023 年 6 月 30 日的財政年度,恒生強積金智選計劃內保證基金的保證利率為年率 0.15%。保證基金所提供的保證只適用於指定的條件。詳情請參閱強積金計劃說明書的第 3.4.3 (f)部分「保證特點」中關於保證特點(包括在分期支付累算權益的情況下)及「保證條件」的內容。

如有任何查詢,請致電恒生強積金僱主專線 (852) 2288 6822 或恒生強積金服務熱線 (852) 2213 2213。

## Guaranteed Interest Rate for the Guaranteed Fund in the Financial Year from 1 July 2022 to 30 June 2023

30 June 2022

The Guaranteed Interest Rate for the Guaranteed Fund available under the Hang Seng Mandatory Provident Fund - SuperTrust Plus is 0.15% per annum in the financial year from 1 July 2022 to 30 June 2023. The guarantee in the Guaranteed Fund only applies under certain conditions. Please refer to subsection 3.4.3(f) 'Guarantee features' of the MPF Scheme Brochure for details of the guarantee features (including in the context of payment of accrued benefits in instalments) and the 'Guarantee Conditions'.

Should you have any queries, please contact our Hang Seng MPF Employer Direct on (852) 2288 6822 or Hang Seng MPF Service Hotline on (852) 2213 2213.